
Referat af bestyrelsesmøde d. 30. august 2023. 

Til stede: Ulrik, Peer, Ib, Sultan, Ida. 

Afbud: Anne 

Mødeleder: Ulrik 

 

Dagsorden: 

1) Bordet rundt 

2) Økonomi, opdatering via mail fra Anne 

3) Havesalg 

4) Status på lugedage og hækklipning 

5) Pasning af hjemmesiden 

6) Klagesager 

7) Andre henvendelser fra medlemmerne 

8) Opdatering fra arbejdsgrupperne      

9) Igangværende opgaver, a) lågerne 

                                           b) pil og store træer 

                                           c) dræn 

                                           d) udslagskumme 

                                              

                                             

                                             

 

Ad 1: Peer har set børn fra havegang 2 gå ind i fremmede haver og drivhuse samt benytte skoven 

ved grønningen som toilet. Forældrene må kontaktes med henblik på at dette ikke gentager sig. 

  

Ad 2: -Alle har nu betalt deres haveleje. 

-Underskrevne papirer er sendt til banken med henblik på udstedelse af et nyt Mastercard, så 

regninger kan blive sat til automatisk betaling. Banken har udsendt dokumenter til underskrift 

vedrørende fuldmagt til kassereren. 

-Det er besluttet at vente med den planlagte ekstra opkrævning af 500 kr pr have indtil den 

endelige pris på udslagskumme-projektet er fastsat. 

 

Ad 3: -Flere haver er videreformidlet. Aktuelt er der fortsat 4 haver til videreformidling. 

Det ønskes tilføjet til havelejekontrakten, at muldtoilet er tilladt. 

 

Ad 4: Det har fungeret OK med lugedagene hidtil. 

Ved næste lugedag skal der også ske oprydning i have 1. Der skønnes at være behov for 4 biler med 

trailer og nogle stærke arme      . 

-Hækklipning langs skoven sker inden næste lugedag. Peer og Ulrik tager kontakt til firmaet 

Træconsult med henblik på bortkørsel af hækafklip. 

 

Ad 5: Hanne Vadgaard fortsætter med at passe hjemmesiden. 

Ad 6: Der er ingen nye klagesager og de tidligere sager er løst. 



 

Ad 7: Flere medlemmer har foreslået, at der arrangeres besøg af en havekonsulent. Forslaget er 

afvist, da et flertal i bestyrelsen ikke anser dette for en bestyrelsesopgave. 

 

Ad 8: -Ulrik og Peer går videre med Annes procesbeskrivelse vedrørende havesalg. 

-Arbejdsgruppen vedrørende ordensregler arbejder videre med et nyt regelsæt til næste 

generalforsamling. 

 

Ad 9: a: Der skal findes en anden smed til at fremstille nye dorne til lågerne og indhentes tilbud på 

opgaven. 

          b: Opgravning af pil skal ske efter efterårsferien. 

          c: Drænene fungerer tilfredsstillende trods den megen regn i juli og august 

          d: Der afventes tilbud fra entrepenørerne. 

 

Næste bestyrelsesmøde holdes onsdag d 27. sept kl 18.30 forudgået af havekig fra kl 17. 

      

  

 

 

 


